
 

Toezeggingenlijst van wethouder P. Verlinden. 

 

 

Toezeggingen wethouder Verlinden aan Commissie Fysiek 
 

Stand van zaken d.d. 17feb21 

 

 

Afgesproken 

op + Join 

nummer 

Toezegging luidt: Oude stand van zaken 

26jan21 

Nieuwe stand van zaken 

17feb21 

 

Cie FK 

15sep20,  

Agendapunt 6 

 

Join nummer 

2020 – 147 

 

Bespreken plan 

mestverwerking Zevenellen 

te Buggenum / Haelen 

 

Wethouder P. Verlinden zegt 

toe met het provinciebestuur te 

zullen gaan spreken om ’t 

deelgenoot te maken van de 

zorgen die bij de 

commissieleden en de 

omwonenden van Zevenellen 

leven + om te weten te komen 

in hoeverre er (toch nog) 

afspraken te maken vallen 

tussen de mestverwerker en 

het toezichthoudende 

bestuursorgaan. 

 

 

Wethouder P. Verlinden 

meldt dat hij op 2feb21 

een gesprek heeft met 

deputé R. Housmans.  

Dat zal vooral gaan over 

de vraag hoe er straks 

door de provincie 

gehandhaafd gaat 

worden.  

Mocht het in de praktijk 

anders gaan uitpakken 

dan in de theorie is 

berekend dan moet 

duidelijk zijn welke 

maatregelen gaan 

worden getroffen. 

Bij e-mail van de griffier 

d.d. 2feb21 hebben de 

commissieleden een 

tussenbericht namens 

wethouder P. Verlinden 

ontvangen over zijn op 

2feb21 gehouden overleg 

met twee gedeputeerden. 

 

 

De toezegging blijft staan. 

 

 

 



 

Toezeggingenlijst van wethouder P. Verlinden. 

 

 

 

Afgesproken 

op + Join 

nummer 

Toezegging luidt: Oude stand van 

zaken 26jan21 

Nieuwe stand van zaken 

17feb21 

 

    

Cie FK 

26jan21,  

Agendapunt 7 

 

Join nummer 

2021 – 25 

 

Bespreken 

portefeuillehoudermededeling 

wethouder P. Verlinden 19 

november 2020 over mogelijke 

oprichting bedrijf op 

bedrijventerrein Zevenellen in 

Buggenum / Haelen door RWE te 

Essen (D) voor inpandig omzetten 

afval-reststromen tot 

grondstofpellets 

 

De heer Grabert zegt: 

- dat er nu een 0-meting moet worden 

uitgevoerd naar de luchtkwaliteit, 

zowel met het oog op de onrust bij 

omwonenden als om een kader naar de 

toekomst te hebben;  

- dat de prognose van 

verkeersbewegingen m.b.t. het RWE-

initiatief bekend moeten worden 

gemaakt. Zijn de wegontsluitingen 

daarop berekend? 

 

De heer Verlinden zegt op de vraag 

van de heer Grabert toe:  

- om het verwachte aantal 

verkeersbewegingen schriftelijk te 

melden;  

- om te bekijken of en zo ja wanneer 

het zinvol is om de 0-meting uit te 

voeren, de meting moet dan echt een 

toegevoegde waarde hebben. 

 

N.v.t. 

 

 

Geen nieuws. 

 

 

De toezegging blijft staan. 

 


